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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 31 D’OCTUBRE DE 2006 

 

 

 

A Bellaterra, a les 15 hores del dia 31 d’octubre de 2006, es reuneix la Junta Permanent 

Provisional de la Facultat de Biociències, en la seva primera sessió ordinària i sota la 

presidència del Sr. Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb 

l’assistència dels següents membres de a Junta: 

 

Jordi Barbé (degà) 

Joan M. Roure (secretari) 

Josep Vendrell (vicedegà) 

Amàlia Molinero (coordinadora de Biologia) 

Maria Plana (coordinadora de Bioquímica) 

Victòria Nogués (coordinadora de Biotecnologia) 

 

Esther Martí  

 

Jaume Aguadé 

Carles Arús  

Maite Carrassón  

Amadeu Creus 

Javier Lafuente 

Maria Ramos Martínez Alonso  

Maite Navarro 

Carme Nogués  

Javier Retana 

Anselm Rodrigo  

Maria Carmen Santa-Cruz  

Lluís Tort  

 

S’excusen:  

 

Natxo Barrau   

Dolores Jaraquemada (vicedegana) 

Francisco Lloret  

Montserrat Mallorquí 

Ricard Marcos  

Milagros Martínez Torres  

Maria Luisa Ojeda  

Xavier Pares  

Carme Pechoabierto  

Maria Rosa Quintero  

Aleix Sarri  

Antonia Velázquez (vicedegana)  

Rafael Contreras 

 

Amb l’ordre del dia següent: 
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1. Informació de l’Equip Deganal. 

2. Aprovació, si s’escau, de la composició de la Comissió d’elaboració del 

Reglament de la Facultat.  

3. Afers acadèmics. 

4. Torn obert de paraules. 

 

 

1.- Informe de l’Equip Deganal 

 

El Degà inicia la seva intervenció amb unes paraules de record per a tots els professors 

que, amb la seva tasca en els diferents àmbits, han ajudat al desenvolupament dels 

estudis de les Biociències a la UAB que ha culminat amb la creació de l’actual Facultat 

de Biociències. 

 

Seguidament el degà informa dels temes següents: 

 

- La proposta màxima prevista de recursos a rebre per la nova Facultat segons els futurs 

Acords Interns de Planificació serà superior a la que proporcionalment es podia rebre 

fins ara. 

- Hi ha una proposta, per part del Rectorat, pel nou tractament dels càrrecs de direcció i 

de gestió. Es tracta d’un projecte que s’hauria de parlar inicialment a nivell dels 

Departaments i Unitats i del que posteriorment se’n farà una proposta conjunta. 

- Avui comencen les activitats de l’Any de l’Evolució. A la vegada demana que per 

qualsevol acte que considereu que es pugui fer, us poseu en contacte amb la 

vicedegana Antònia Velázquez. 

- Informació sobre l‘estat de les obres: 

· Pel que fa al desplaçament del Departament d’Enginyeria Química, està prevista 

la seva finalització cap el 15 de desembre. 

· La Unitat de Biologia Cel·lular es podria traslladar a primers del 2007. 

· El Departament de Geologia podria iniciar el trasllat als mòduls prefabricats cap 

el desembre o gener propers. 

· Pel que fa al desplaçament de Gestió Econòmica, està a punt de realitzar-se. 

· Pel que fa al pàrquing de la zona Nord. S’han eliminat les torres de simulació 

dels bombers i es farà un pàrquing de 250 places, que funcionarà amb les 

targetes de la UAB. 

- S’han iniciat les converses, per part de l’Administració de Centre, per cobrir les places 

de la Gestió Acadèmica de la Facultat de Biociències. 

- Ha tingut lloc una primera trobada amb l’Àrea de Comunicació i Promoció per tal de 

preparar el web de la Facultat de Biociències. 

- Igualment està en marxa el procediment de nova retolació dels espais de la Facultat. 

- Seguint les indicacions del doctor Lluís Tort, s’ha preparat un escrit en català i 

castellà, per enviar a Centres i Organismes científics i de l’Administració en el que es 

dóna a conèixer la creació de la Facultat de Biociències. 

- Pel curs 2007-2008 ha estat acceptada la proposta del Màster de Biologia Cel·lular, en 

canvi la proposta d’un Màster en Neurociències no ha estat acceptada. La professora 

Maite Carrassón pregunta el motiu pel que no s’ha aprovat aquest Màster. Les raons 

adduïdes per les instàncies pertinents del Rectorat semblen estar relacionades amb 

aspectes de la presentació i del plantejament administratiu. 

- Ha arribat una nova normativa sobre retribucions addicionals pel Professorat i 
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2.- Aprovació, si s’escau, de la composició de la Comissió d’elaboració del Reglament 

de la Facultat 

 

Per a elaborar el Reglament de la Facultat de Biociències es proposa una Comissió amb: 

   4 professors 

   1 representant de l’equip deganal 

   1 representant del PAS 

   1 estudiant (a triar entre els representants elegits en les eleccions 

    del 21 de novembre) 

 

El procediment, en síntesi seguiria les etapes següents: la Comissió elaborarà un primer 

esborrany, que serà proposat a la Junta de Facultat. Un cop aprovat per aquesta, es 

passarà al Gabinet Jurídic de la UAB. Un cop confirmada la seva validesa jurídica, es 

passarà al Consell de Govern, qui definitivament aprovaria el Reglament. Un cop 

estigués aprovat el Reglament per aquesta darrera instància, ja es podrien  realitzar les 

primeres eleccions definitives. 

 

Es proposa que la Comissió per a l’elaboració del Reglament estigui integrada per les 

persones següents: 

   Victòria Nogués Bara   (Professorat) 

   Carme Nogués Sanmiguel  (Professorat) 

   Maite Carrassón López de Letona (Professorat) 

   Noel Xamena López   (Professorat) 

   Joan M. Roure Nolla   (Deganat) 

   Montserrat Mallorquí Graupera (PAS) 

   pendent d’elecció   (Estudiant) 

 

S’aprova la proposta per assentiment. 

 

3.- Afers acadèmics 

 

Es porta a la Junta Permanent les següents propostes de crèdits de lliure elecció 

  - Laboratoris Garrigó 

   Anàlisis de aguas (2 crèdits) 

   Control de calidad en los laboratorios de análisis (2 crèdits) 

   Formulación en química cosmética (2 crèdits) 

- Cetacis del Cap de Creus. Estudi del comportament i fotointerpretació a 

mar obert (4 crèdits) 

- Sistema d’informació geogràfica Miramon 

  Nivell estàndard (0.5 crèdits) 

  Nivell anàlisi (0.5 crèdits) 

Nivell avançat (0.5 crèdits) 

- Curs d’ecologia urbana i canvi climàtic (3 crèdits) 

 

S’accepten les propostes per assentiment  

 

 

4.- Torn obert de paraules 
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- Amb motiu de l’any de la Evolució i seguint les línies marcades des del Rectorat per 

aprofitar aquest esdeveniment com una eina per visualitzar al màxim la nova Facultat 

de Biociències, el doctor Jordi Barbé exposa la possibilitat de demanar un Dr. 

Honoris Causa i fa el suggeriment de proposar a la Dra. Lynn Margulis. A la vegada 

demana que tots els professors aportin, si ho consideren escaient, altres suggeriments 

alternatius per analitzar-los properament.  

- Es recorda que a les 17.30 hores tindrà lloc la primera xerrada de l’Any de l’Evolució. 

- El professor Lluís Tort planteja el problema que representen els vehicles que, per tal 

de poder estacionar, entren i circulen per tot arreu i produeixen danys en els espais 

verds del Campus.  

  

Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a tres quarts de cinc de a tarda. 

 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 31 d’octubre de dos mil sis. 

 

 

Vist i plau:       

Degà        Secretari: 


